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Onderwerp Jeugdzorg-Juzt

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Wethouder van Poppel

Schriftelijke vraag

De VLP heeft hier laatst vragen over gesteld:
http:/ /raad roosendaal.nl/Raadsinformatie/Raadsvragen/Schriftelijk e_vragenf 2QL7 /Vraag_
e n_Antwoo rd_VLP_Aa nvu I I e n d e_vra gen_sta n d_va n_za ken J uzt

Deze week was er publiciteit over de positie van Juzt en de door haar te leveren diensten.
7ie: http://www.bndestem.nl/breda/jeugdzorginstelling-juzt-snijdt-in-jobs-en-
d iensten-ae9965c3/

De vraag van de PvdA is over de reorganisatie en consequenties voor Jeugdzorg in
Roosendaal:

L. Heeft gemeente Roosendaal nog inbreng en mogelijkheden tot bijsturing als het gaat

om de beoogde reorganisatie en de te kwaliteit en kwantiteit leveren diensten door
en van Juzt?

2. Heeft de reorganisatie van Juzt nog consequenties voor Jeugdzorg in Roosendaal

voor jeugd en hun ouders?

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet

Vriendelijke groet,
Paul Klaver

PvdA fractie



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. We bekostigen de jeugdzorg via resultaatgerichte financiering. Via deze wijze van

financieren houden wij grip op de kwaliteit van het behaalde resultaat van de

hulpverlening door Juzt. De wijze waarop Juzt hun bedrijfsvoering inricht is primair hun

vera ntwoord el ijkh eid.

2. Wij hebben vertrouwen in Juzt dat hun reorganisatie zo min mogelijk consequenties zal

hebben voor de jeugd en hun ouders. Afgelopen periode is er veelvuldig en intensief

contact geweest met Juzt, dit contact zal ook de komende periode blijven. Als blijkt dat

de jeugd en ouders nadelige gevolgen ervaren zullen wij hierop Juzt aanspreken.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

Q$yl'

Corné van Poppel

Wethouder jeugd, Volksgezondheid, Welzijn, Torg en Decentralisaties (coördinerend)


